
 Monique Bokdam stelt zich voor 

Tja,deelnemen in het bestuur van de BD-Vereniging, ik 

heb er even over moeten nadenken. Samen met mijn 

man, kinderen en geweldige medewerkers runnen we 

een BD-landbouwbedrijf. We telen 

akkerbouwgewassen,maar ook steeds meer 

tuinbouwproducten en bloemen.Op het erf hebben 

we een stal met Limousine koeien, die in de 

zomermaanden in het bos leven. Daarnaast geef ik 

twee dagen in de week les bij Aeres Almere. Hier 

verzorg ik diverse lessen rondom natuuren tuin.  

En dan nu de keuze voor een plek in het bestuur van 

de BD-Vereniging. Want: ja, in deze tijd vol 

verandering moeten BD-boeren nu van zich laten 

horen en daar wil ik mij graag voor inzetten.  

Tijdens een intervisie bijeenkomst was de vraag wat 

BD-landbouw voor mij betekent. Al denkend kwam ik op het volgende: BD is een antwoord op veel 

vragen in deze ingewikkelde tijd, BD geeft mij ruimte om buiten de standaard paden te denken. BD 

heeft mij heel veel geleerd en leuke mensen doen ontmoeten, maar ik heb ook wel in de gaten dat ik 

nog maar goed en wel op weg ben, want wat valt er veel te leren. En het runnen van een BD-bedrijf 

voelt als een flinke verantwoordelijkheid, want doe het allemaal maar eens goed en wat is goed? Wat 

verwacht de Demeter consument van ons? En voldoen wij met ons bedrijfaan deze 

verwachtingen?Dus de BD-landbouw nodigt mij iedere keer weer uit om daarover na te denken. 

Tegelijkertijd is boer zijn ook in deze tijd een geweldig en vooral helderen zinvol beroep, want wat is 

er nu mooier en belangrijker dangezond voedsel produceren. Daar heeft iedereen (mens, dier, 

omgeving) iedere dag zoveel aan, dus daar ben ik oprecht trots op.  

Voor het bestuur vind ik het belangrijk dat we verenigen en inspireren, hoe kunnen we onze 

bedrijven nog mooier maken en hoe kunnen we nog meer mensen kennis laten maken met het (m.i.) 

beste keurmerk?De bedrijven zijn geweldige visitekaartjes dus laten we kijken hoe we met elkaar dit 

nog meer uitdragen en elkaar inspireren. 


